
I/S Veksø VANDVÆRK
3670 VEKSØ

Referat af Generalforsamling den 29.03.2022 på Veksø Kro

Deltagere fra Bestyrelsen

1. Per Jensen

2. Therese Hvidberg-Hansen

3. Nikolaj Kyhn

4. Lau Rasmussen (ikke til stede)

5. Peter Fjelsted

6. Poul Neumeyer

7. Rene Olsen

Derudover 4 interessenter

Dagsorden

1. Valg af dirigent

2. Formanden aflægger beretning om det forløbne år

3. Regnskab for Stenlien Vandværk A.m.b.a. fremlægges

4. Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse

5. Budget for det kommende år forelægges og godkendes

6. Forslag til Takstblad for 2021 forelægges og godkendes

7. Valg af medlemmer til bestyrelsen:

På valg er:

 Per Jensen modtager genvalg

 Rene Olsen modtager genvalg

 Poul Neumeyer modtager genvalg

8 Valg af revisor og revisorsuppleant

På valg er:
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 Niels Aabye modtager genvalg

 Bent Pihl suppleant, modtager genvalg

9 Behandling af indkomne forslag: Ingen forslag modtage

10 Eventuelt. Under dette punkt gives status på undersøgelse vedr. blødgøring  
  af vand.

Referat 

1.Valg af dirigent

Poul Neumeyer valgtes enstemmigt

Dirigenten konstaterede at GF er varslet rettidigt på Facebook og i annonce i lokalavisen

2.Formanden aflægger beretning om det forløbne år

Der er i årets løb blevet motioneret en del af ventilerne, arbejdet fortsætter sammen med 
kontrol af spild samt udskiftninger.

Der har som vanligt været et lavt vandspild og der er målt en fin vandkvalitet i årets løb.

Der kommer nyt fællesregulativ samt nye e-mailadresser.

Økonomien er god. Der har været et planlagt mindre underskud for at nedbringe 
egenkapitalen.

Der skal svares nogle ekstra udgifter til de landmænd, som ligger i 
vandindvendingszonerne (min op til dkk. 1,5 mio.)

Der er nogle diskussioner ifbm. Indvendingstilladelsen.

Aftalen med Furesø Drift har været en skuffelse.

Der diskuteres en nødforsyningsforbindelse til Ølstykke / Novafoss

3.Regnskab for Stenlien Vandværk A.M.B.A. fremlægges

Økonomien er god.
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Nettoomsætningen budgetteres til en mindre reduktion grundet lavere vandpris samt 
forventet mindre vandforbrug.

I 2021 var der dkk. 600.000 til omkostning for ekstra boring/brønd på Stenlien og i 2022 
forventer vi, at skulle afholde de ekstra udgifter til de landmænd, som ligger i 
vandindvendingszonerne.

4.Det reviderede regnskab forelægges til godkendelse

Resultatet for 2021 er på dkk. -281.199, som er et planlagt underskud grundet ønske om 
nedbringelse af egenkapitalen.

Regnskabet blev godkendt.

5.Budget for det kommende år forelægges og godkendes

Afskrivningstiden på ledningsnettet sættes op til 75 år medens afskrivning på vandmålere 
forventes nedsat fra 16 år til 14 år. Dette reflekterer bedre levetiden for de to aktivtyper.

Budgettet blev godkendt.

6.Forslag til Takstblad for 2023 forelægges og godkendes

Samme vandpris i 2022 som i 2021.

Takstbladet blev godkendt.

7.Valg af medlemmer til bestyrelsen:

På valg er:

 Per Jensen modtager genvalg

 Rene Olsen modtager genvalg

 Poul Neumeyer modtager genvalg

Alle blev genvalgt
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8.Valg af revisor og revisorsuppleant

 Niels Aabye modtager genvalg

 Bent Pihl suppleant, modtager genvalg

Alle blev genvalgt

9.Behandling af indkomne forslag:

Der er ingen indkomne forslag

10.Eventuelt

Blødgøring af vand. Bestyrelsen har gennemgået en række undersøgelser (fra DTU og 
Danske Vandværker) samt materiale ifht. plusser og minus inklusiv de omkostninger og 
besparelser, der vil være ifht. blødgøring af vand.

Der er en række fordele ifht. mindre kemi samt forkalkning af rør og udstyr i de lokale 
husholdninger. Den samlede økonomiske effekt vurderes positiv. Der vurderes af være 
meget begrænsede negative sundhedsmæssige effekter og disse udgør ikke en 
sundhedsmæssig risiko. Selvom det kan være en god idé at lave blødgøring så skal man 
kunne håndtere logistikken i lastvogne med kemikalier samt opbevaring. Dette ville kunne 
fungere på vandværket på Stenlien, men på ikke Smedebakken vandværk. Et andet 
problem er manglen på kompetente medarbejdere på et forholdsvist lille vandværk ifht. 
håndtering af logistik og ny teknologi.

En beslutning om blødgøring skal vedtages enstemmigt af Stenliens bestyrelse, hvor 
medlemmerne fra Stenløse ikke forekommer positive overfor tiltaget. Vi vil fra Veksø 
Vandværk arbejde for at finde en løsning.

Bemærk:

Formandens beretning, regnskabet for Veksø Vandværk, regnskabet for Stenlien 
Vandværk a.m.b.a. og præsentation status blødgøring af vand kan ses på Veksø 
Vandværks hjemmeside www.vekso-vand.dk 
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